
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 21. juli 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 452

Vil ministeren redegøre for, hvor mange penge, der ikke ville være blevet udbetalt til fir-

maer med base i skattely, såfremt EU-Kommissionens anbefaling til medlemslandene af

14. juli 2020 – om at gøre statslig økonomisk støtte til virksomheder i Unionen betinget af

fraværet af forbindelser til lande på EU’s sortliste over skattelylande – havde:

a) været udgangspunktet i forlængelse af den første politiske aftale af 19. marts 2020 ve-

drørende hjælpepakker.

b) været udgangspunktet i forlængelse af den politiske aftale 18. april 2020 om justering

og udvidelse af hjælpepakker.

Ministeren bedes for både a) og b) opliste de firmaer, inkl. støttebeløb for hver enkelt virk-

somhed, der ikke skulle have modtaget støtte.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anni Matthiesen
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